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IZBORNA SKUPŠTINA DRUŠTVA GRAĐEVINSKIH INŽENJERA I TEHNIČARA MEĐIMURJA 
DGITM ČAKOVEC

Međimurske građevinare i dalje 
vodi Ratko Matotek
U Domu kulture Štrigova 24. studenoga 2023. održana je izborna 
skupština Društva građevinskih inženjera i tehničara Međimurja 
DGITM Čakovec

Tom je prigodom domaćin, odnosno 
načelnik Općine Štrigova predstavio 
završene projekte u općini kao što su 
vidikovac Goričko sviralo na Mađerkinu 
bregu te Dom kulture Štrigova. Nabrojao 
je i buduće projekte koji su usmjereni na 
jačanje turizma u tome poznatom vino-
gradskome kraju. 
Prije radnoga dijela skupštine predsjed-
nik Društva Ratko Matotek pozdravio je 
sve prisutne. Skupu se obratio i ravnatelj 
Graditeljske škole Čakovec Damir Srnec, 
koji je okupljene izvijestio o tome da je 
ove godine u tu srednju školu upisano čak 
60 učenika više nego prethodnih godina. 
Srećko Tot iz Udruge za promicanje zašti-
te ljudi u radnoj i životnoj okolini Međi-

nekoliko minuta sažeo jednu od naju-
spješnijih godina u povijesti poslovanja 
toga poduzeća. Kako je i sam istaknuo, 
rezultati govore puno više od riječi, što 
je i pokazao navodeći neke od najvećih 
projekata odrađenih u 2023., a među 
kojima je istaknuo više od 60.000 m2 
industrijskih hala i drugih objekata. 
Kajmović je izlaganje pred Društvom 
iskoristio i za prvo javno predstavljanje 
novoga logotipa tvrtke te je rekao kako 
su rast i razvoj među osnovnim ciljevima 
svakoga poduzeća. “I zato su s vremena 
na vrijeme potrebne promjene kojima se 
pokazuje upravo to – iskoraci naprijed, 
nabolje, poput našega novog logotipa 
kojim označavamo novi početak koji će 
poput samoga logotipa biti svjež, mode-
ran, jak i spreman na sve izazove koji su 
pred nama“, rekao je Kajmović. Uz moto 
“Gradimo budućnost, mijenjamo svijet“ 
tvrtka Međimurje PMP pokazala je kako 
iz jedne obiteljske tvrtke prerasta u 
uspješan sustav koji će svoju budućnost 
temeljiti i na Vanji Žvorcu, novome članu 
DGITM-a. 
Radno predsjedništvo skupštine radilo 
je u sastavu Marija Halić kao predsjed-
nica te Nera Horvat i Rok Magdalenić 
kao članovi. Nera Horvat ujedno je vodila 

murske županije izvijestio je o novostima 
iz područja zaštite na radu. Predsjednica 
Hrvatskog saveza građevinskih inženjera 
Mirna Amadori i predsjednica Hrvatske 
komore inženjera građevinarstva Nina 
Dražin Lovrec, nažalost, nisu mogle pri-
sustvovati Skupštini, ali su uputile po-
zdrave te zaželjele uspješan rad. Velimir 
Vujec pozdravio je sve uime Društva gra-
đevinskih inženjera i tehničara DGIT Va-
raždin, s kojim DGITM Čakovec uspješno 
surađuje već dugi niz godina. 
Prije radnoga dijela skupštine održano 
je i vrlo zanimljivo izlaganje izvršnoga 
direktora međimurskoga građevinskog 
poduzeća MEĐIMURJE PMP d.o.o. Ča-
kovec Alena Kajmovića, u kojemu je u 

Radno predsjedništvo: Nera Horvat, Marija Halić i Rok Magdalenić Članovi Skupštine DGIT Međimurje
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zapisnik, a ovjeroviteljima su imenovani 
Vladimir Topolnjak i Josip Švenda.
Izvršni i Nadzorni odbor te Stegovni sud, 
kao DGITM-ova tijela, podnijeli su svoja 
izvješća o radu u razdoblju između dviju 
skupština, koja su jednoglasno prihvaćena.
Predsjednik Ratko Matotek podnio je iz-
vješće o svim aktivnostima u 2023., kojih 
je kao i uvijek bilo puno. Na početku je 
istaknuo da je ostvaren prije nekoliko go-
dina postavljen cilj povećanja broja mla-
đih članova. Prosječna i medijalna starost 

članova iznosi 48 godina, što i nije tako 
loša brojka. U 2023. bila su održana dva 
stručna seminara, i to “Energetska obno-
va kroz EU projekte“ i “Inovacije i najnovi-
ja tehnološka dostignuća u graditeljstvu“, 
na koja se odazvao velik broj članova. 
Članovi Izvršnoga odbora sudjelovali su 
na redovitoj godišnjoj skupštini Društva 
građevinskih inženjera i tehničara Varaž-
din te na izbornoj skupštini Hrvatskoga 
saveza građevinskih inženjera u Osijeku. 
Mirna Amadori ponovno je izabrana za 

predsjednicu Saveza, dok je Ratko Ma-
totek imenovan potpredsjednikom te 
članom Predsjedništva. U slučaju spri-
ječenosti mijenja ga Saša Sabolić. Člani-
com predsjedništva HSGI-a imenovana 
je Nina Dražin Lovrec kao predsjednica 
Hrvatske komore inženjera građevinar-
stva. Dragutin Matotek nastavio je ob-
našati funkciju predsjednika Nadzornoga 
odbora HSGI-a. 
Kada je riječ o stručnim putovanjima, 
međimurski građevinari putovali su u 
Njemačku, na svjetski sajam graditelj-
stva i arhitekture BAU, u Irsku, a krajem 
ove godine predstoji adventsko putova-
nje u Bratislavu. U Lučkome su sudjelo-
vali na trening-radionici u poduzeću SIKA 
CROATIA d.o.o. Članovi Društva sudjelovat 
će i na 7. Hrvatskome graditeljskom fo-
rumu. O većini aktivnosti objavljeni su 
članci u znanstveno-stručnome časopisu 
Građevinar. 
Što se tiče financijskoga izvješća, Druš-
tvo je poslovalo pozitivno, dok Stegovni 
sud nije zaprimio ni jednu prijavu. 
Zainteresirani članovi Društva primaju i 
znanstveno-stručni časopis Građevinar. 
Na kraju izvješća o aktivnostima u 2023. 
predsjednik Društva Matotek zahvalio 
je svim članovima bez kojih Društvo ne 

Predsjednik i novi članovi Izvršnog odbora Kristijan Vuk i Marko Tomašić

Predsjednik DGIT Varaždin Velimir Vujec  Predsjednik DGIT Međimurje Ratko Matotek  Predsjednik Nadzornog odbora Dragutin Matotek
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bi postojalo. Osobito je zahvalio Josipu 
Švendi i Vladimiru Topolnjaku na višede-
setljetnome radu u Izvršnome odboru. 
Izvješće o radu Predsjednika, Izvršnog 
odbora i Stegovnog suda je kao i finan-
cijsko izvješće jednoglasno prihvaćeno. 
Nadzorni odbor je u svojemu izvješću 
pohvalio rad Izvršnoga odbora, koji vodi 
računa o racionalnome trošenju sredsta-
va, a o čemu treba voditi brigu i nadalje 
kako bi se omogućilo normalno poslova-
nje Društva. 
Nakon što su razriješena sva tijela Druš-
tva, skupštinari su izbrali nešto izmije-
njeno rukovodstvo za iduće dvogodišnje 
razdoblje. Društvo i dalje vodi predsjed-
nik Ratko Matotek, a dopredsjednica je 
Nina Dražin Lovrec. Tajnica ostaje Ljilja-
na Tepavac-Kocijan, a blagajnica Đurđa 
Plavljanić. Ostali članovi Izvršnoga od-
bora jesu Ana Belčić, Marija Halić, Nera 
Horvat, Zdravko Hunjadi, Ivan Kolarić, 
Rok Magdalenić, Saša Sabolić te novi čla-
novi Marko Tomašić i Kristijan Vuk. Josip 
Švenda je iz Izvršnoga odbora prešao u 
Nadzorni te postao njegovim predsjed-
nikom. Nadzorni odbor čine i Dragutin 
Matotek te Pero Vidović. Vladimir Topol-
njak je postao članom Stegovnoga suda, 
u kojemu je ostao Vjenceslav Hranilović, 
a novoimenovan je Igor Tekeli.  

Predsjednik Društva predstavio je plan 
rada za 2024., koji uključuje održavanje 
stručnih seminara te jednodnevna i vi-
šednevna stručna putovanja. Članovi Iz-
vršnoga odbora sudjelovat će na 9. Sabo-
ru hrvatskih graditelja u Cavtatu. Društvo 
će nastaviti surađivati s Hrvatskim save-
zom građevinskih inženjera, Hrvatskom 
komorom inženjera građevinarstva, 
Udrugom za promicanje zaštite ljudi u 
radnoj i životnoj okolini Međimurske žu-
panije, Društvom građevinskih inženjera 
i tehničara Varaždin, Udrugom arhitekata 
Međimurja te ostalim srodnim udrugama 
i društvima.
Financijski plan za 2024. uključuje re-
dovite aktivnosti u pogledu prihoda od 

članarina te rashoda nakon organizacije 
seminara i troškova redovitoga poslova-
nja Društva. Donesena je odluka o novoj 
visini članarine koja iznosi 29 eura za re-
dovite članove te osam eura za umirov-
ljene članove. 
Pod posljednjom točkom dnevnoga reda 
Razno stari-novi Predsjednik još jednom 
je zahvalio svima na suradnji te im zaže-
lio sretan Božić i uspješnu novu 2024. 
Nakon Skupštine uslijedili su degustaci-
ja vina lokalne Vinarije Novak i večera uz 
tamburaše te neizostavno druženje svih 
članova, gostiju i domaćina do kasno u 
noć.

Ratko Matotek, dipl.ing.građ.

Načelnik općine Štrigova Stanislav Rebernik Ravnatelj Graditeljske škole Čakovec Damir Srnec Stegovni sud Vjenceslav Hranilović

Druženje nakon službenog dijela Skupštine


